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Zápis č. 6 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 7. 12. 2023 v 19.00 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú 

v Dolních Hořicích. 

 

Přítomno: 13 členů 

Omluveni: p. Hladík, p. Filip 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. Seidl, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Marounek a pí Kořínková 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:13  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení 

2. Návrh rozpočtu obce Dolní Hořice pro rok 2024 

3. Zpráva o činnosti 

4. Žádosti 

5. Inventarizace 2023 

6. Různé 

7. Závěr 

 

Pí Příkopová navrhla rozšířit program o vyhodnocení akcí z minulého zápisu. 

Zařazeno do bodu 6. Různé 

Program byl schválen.  Pro:13  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

2. Zpráva o činnosti 

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby 

policie ČR, soudů a soc. správy. 

 

Za uplynulé období jsme pracovní úsilí věnovali práci v lese, kde probíhalo vyžínání pasek a 

nátěr stromků proti okusu. Vzhledem k pěknému počasí byla v listopadu provedena výsadba buků a 

smrků. Kdyby vydrželo pěkné počasí, mohli jsme sázet ještě dnes. Na výsadbu lesních dřevin jsme 

letos obdrželi dotaci ve výši 260.000,- Kč. Jednalo se zejména o listnáče a smrky.  

Vzhledem k pěknému počasí jsme museli provádět další sečení obecních ploch v jednotlivých 

částech obce. Dále se prováděli menší opravy komunikací, oprava kanalizace v Horních Hořicích a 

byly prováděny opravy vodovodního řádu.  

Na základě provedené kontroly www stránek, provedla obec jejich aktualizaci. V rámci této 

akce byl na stránkách zveřejněn odkaz na panoramatickou prohlídku jednotlivých částí obce. Což 

vzbudilo velký ohlas mezi občany. 

V odpadovém hospodářství byly nádoby na sklo opatřeny QR kódem, kdy při naplnění nádob 

lze odeslat QR kód na SOMPO, a.s., kde se zobrazí, že nádoba je naplněná a bude zařazena do 

systému na odvoz. Na žádost občanů obec sehnala ještě 10 kusů hnědých nádob na bioodpad, tyto jsou 

již skoro rozděleny. Začátkem letošního roku obec podala žádost o nákup 100 kusů žlutých nádob 

prostřednictvím SOMPO a.s. Jelikož nebyla vyhlášena výzva SOMPO nemohlo podat žádost. O nákup 

dalších nádob bude žádáno v roce 2024, již víme, že náš požadavek bude hodně krácen a spoluúčast 

bude 30%. Doposud byly tyto nádoby zdarma. Pokud by někdo na nádoby na tříděný odpad chvátal, 

může si je zakoupit pouze přímo od společnosti SOMPO,a.s., kde mu budou také načipovány. 

Byla podána žádost na výsadbu ovocných stromů a keřů v k.ú. Dolní Hořice u „peterkovny“ 

V Nových Dvorech bylo vyměněno stávající VO za úsporná světla, dále v jednotlivých částech 

bylo vyměněno VO za úsporné. V dalších letech se počítá s výměnou VO v Chotčinách, kde je velká 

poruchovost. 
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V říjnu proběhla na obci dílčí kontrola hospodaření krajským úřadem, kdy nebyly zjištěny 

nedostatky. 

Pro rok 2024 plánuje obec tyto investiční akce:  připojení vrtu v Mašovicích v hodnotě 2 mil 

Kč, výstavba skladu lesní techniky v Lejčkově v hodnotě 4 mil. Kč   

 

3. Rozpočet obce Dolní Hořice na rok 2024 

 

Starosta přednesl návrh rozpočtu na rok 2024 

P. Hojsák vznesl připomínku ke schodkovému návrhu rozpočtu. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce Dolní Hořice pro rok 2024 jako schodkový. 

 Pro: 12   Proti: 0    Zdržel: 1 

 

4. Žádosti 

 

Žádost fyzické osoby o směnu části pozemku p.č. 14/2 vlastník fyzická osoba za část pozemku p.č. 

638/1 vlastník obec Dolní Hořice v k.ú. Prasetín 

Usnesení: Obec v nenynější době nehodlá pozemek směnit. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzické osoby o odprodej části pozemku p.č. 1223/1 v k.ú. Pořín  

Usnesení: Obec v nenynější době nehodlá pozemek prodat. 

Pro: 13   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzické osoby o odprodej části pozemku p.č. 437 a  celého pozemku p.č. 438 v k.ú. Kladruby  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 437  o výměře cca 50 m2  a 

celého pozemku p.č. 438 v k.ú. Kladruby. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 437  o výměře cca 50 m2  a 

celého pozemku p.č. 438 v k.ú. Kladruby. 

Pro: 9     Proti: 4    Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzické osoby na výsadbu stromů na obecním pozemku p.č. 998 k.ú. Prasetín 

Usnesení: Zastupitelstvo neschvaluje výsadbu stromů na obecním pozemku p.č. 998 k.ú. Prasetín 

Pro: 0     Proti: 0    Zdržel: 13 

 

5. Inventarizace 2023 

 

- inventarizační komise 

Starosta předložil zastupitelstvu plán inventur za rok 2023 
Usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí plán inventur na rok 2023 

 

6. Různé 

 

Starosta předložil rozpočtové opatření č. 8 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 8 

Pro:13  Proti:0   Zdržel:0 

 

Starosta předložil zastupitelstvu pověření rady k provádění rozpočtových opatřeních.  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje pověření rady k provádění rozpočtových opatřeních u příjmů 

neomezeně a u výdajů do výše 6 mil. Kč nad rámec paragrafu. 

Pro:13  Proti:0   Zdržel:0 
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Zastupitelstvo projednalo cenu vodného a stočného pro rok 2024. Vodné 20,- Kč/m3, stočné 7,- Kč/m3 

Usnesení: Zastupitelstvo schválilo cenu vodného a stočného pro rok 2024. Vodné 20,- Kč/m3, stočné 

7,- Kč/m3 

Pro:13  Proti:0   Zdržel:0 

 

Byla podána zpráva z jednání výborů.  

Finanční výbor projednal cenu prodávaných obecních pozemků a navrhuje minimální cenu 100,- 

Kč/m2 a dále cenu přizpůsobit se zhodnocením nemovitosti kupujícího. 

 

 

Pí Příkopová – projednávat vyhodnocení jednotlivých akcí. 

 

 

 

 

 

5. Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast, popřál šťastné a veselé svátky vánoční a do nového roku 

hodně zdraví a osobní spokojenosti a zasedání ukončil 21:35 


